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Protokół nr Protokół nr Protokół nr Protokół nr 11118888/20/20/20/2022224444    

zzzze wspólnegoe wspólnegoe wspólnegoe wspólnego posiedzenia  posiedzenia  posiedzenia  posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Komisji Spraw Społecznych Komisji Spraw Społecznych Komisji Spraw Społecznych oraz oraz oraz oraz KomiKomiKomiKomisji Budżetu i Infrastrukturysji Budżetu i Infrastrukturysji Budżetu i Infrastrukturysji Budżetu i Infrastruktury    

Rady Gminy Mszana Rady Gminy Mszana Rady Gminy Mszana Rady Gminy Mszana w dniu w dniu w dniu w dniu 26 lutego26 lutego26 lutego26 lutego 2024  2024  2024  2024 r.r.r.r.    

Obrady rozpoczęto Obrady rozpoczęto Obrady rozpoczęto Obrady rozpoczęto 26 lutego26 lutego26 lutego26 lutego    2022022022024444 r.  r.  r.  r. o godz. 14:o godz. 14:o godz. 14:o godz. 14:33330, a zakończono o godz. 0, a zakończono o godz. 0, a zakończono o godz. 0, a zakończono o godz. 15.4515.4515.4515.45    tego samego tego samego tego samego tego samego 

dnia.dnia.dnia.dnia.    

W posiedzeniu wzięło udział 6 na 7 członków Komisji Spraw Społecznych. Obrady Komisji 
były prawomocne. Obecni: 

1. Rafał Bura 
2. Magdalena Herman 
3. Celina Mizia 
4. Tomasz Mrowiec 
5. Elżbieta Skorupa 
6. Ewa Wawrzyczny. 

Nieobecny był radny: Roman Goik.  
Lista obecności radnych KSS stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 7 na 8 członków Komisji Budżetu i Infrastruktury. Obrady 
Komisji były prawomocne. Obecni: 

1. Beata Wieszołek  
2. Roman Bura 
3. Piotr Kuczera 
4. Marek Liśnikowski 
5. Ilona Mura 
6. Krzysztof Rduch  
7. Wioleta Szotek 

Nieobecny był radny: Marek Kotula. 
Lista obecności radnych KBiI stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie.  
W posiedzeniu wziął Wójt Mirosław Szymanek, Z-ca Wójta Błażej Tatarczyk, Skarbnik Gminy 
Małgorzata Gąsior, kierownicy i pracownicy Urzędu Gminy. Lista obecności gości stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia 
Wspólne posiedzenie otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu i 
Infrastruktury, Pani Beata Wieszołek. Po sprawdzeniu list obecności stwierdziła, że obrady 
każdej z komisji są prawomocne. Następnie powitała radnych oraz gości. 
Prowadząca przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych oraz 

Komisji Budżetu i Infrastruktury z dnia 22 stycznia 2024 r. 
3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za 2024 r. 
4. Dotacje dla osób fizycznych ze środków budżetu Gminy Mszana z zakresu ochrony 

środowiska na wymianę urządzeń grzewczych. 
5. Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Mszana w roku 2024. 
6. Sprawy bieżące – opiniowanie projektów uchwał. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
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Punkt 2. Przyj ęcie protokołu 
Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji Budżetu i 
Infrastruktury z dnia 22 stycznia 2024 r. Radni otrzymali w materiałach. Nie było uwag.  
Prowadząca obrady zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.   
Protokół został przyjęty. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 7 głosów „za”. 
Protokół został przyjęty. 

Punkt 3. Sprawozdanie z wysoko ści średnich wynagrodze ń nauczycieli  
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego za 2024 r. przedstawiła Kierownik Referatu Edukacji, Pani Katarzyna 
Bylicka.   

Analiza wydatków na wynagrodzenia: 
1. W terminie do dnia 20 stycznia każdego roku organ prowadzący szkołę będący jednostką 
samorządu terytorialnego przeprowadza analizę poniesionych w poprzednim roku 
kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do wysokości 
średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli 
początkujących, mianowanych  i dyplomowanych.  
2. W przypadku nieosiągnięcia w roku podlegającym analizie wysokości średnich 
wynagrodzeń, organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego ustala 
kwotę różnicy między wydatkami poniesionymi na wynagrodzenia nauczycieli w danym roku 
w składnikach,  a iloczynem średniorocznej liczby etatów nauczycieli początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych oraz średnich wynagrodzeń nauczycieli ustalonych w danym 
roku.  
3. Kwota różnicy jest dzielona między nauczycieli zatrudnionych i pobierających 
wynagrodzenie w roku, dla którego ustalono kwotę różnicy i wypłacana w terminie do dnia 
31 stycznia roku kalendarzowego następującego po roku, dla którego wyliczono kwotę 
różnicy, w formie jednorazowego dodatku uzupełniającego ustalanego proporcjonalnie do 
okresu zatrudnienia oraz osobistej stawki wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela.  
4. W terminie do dnia 10 lutego roku kalendarzowego następującego po roku, który podlegał 
analizie, organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego sporządza 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli . 
5. Organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego przedkłada  
sprawozdanie regionalnej izbie obrachunkowej, a także Radzie Gminy, dyrektorom 
szkół/przedszkoli oraz związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

Regionalna izba obrachunkowa -  działania kontrolne: 
Regionalna Izba Obrachunkowa kontroluje osiągnięcie  w poszczególnych jednostkach 
samorządu terytorialnego wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Na początku 
stycznia wszystkie placówki oświatowe przedłożyły jednostkowe sprawozdania, do 20 
stycznia przeprowadzono analizę wynagrodzeń. Ustalono, iż  na terenie Gminy Mszana 
nauczyciele osiągnęli zakładaną średnią wysokość wynagrodzenia. Nie ma konieczności 
wypłacania dodatków uzupełniających. Sporządzono sprawozdanie, które następnie 
przekazano właściwym podmiotom.  

Średnie wynagrodzenie  nauczycieli, o którym mowa w art. 30 ust. 3 Ustawy KN:  
Kwota bazowa – 3.981,55 zł 
Średnie wynagrodzenie nauczycieli stanowi dla:  
1) nauczyciela początkującego - 120%  - 4.777,86 zł 
2) nauczyciela mianowanego - 144% - 5.733,43 zł  
3) nauczyciela dyplomowanego - 184%  - 7.326,05 zł 
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Do informacji nie było pytań.  

Punkt 4. Dotacje dla osób fizycznych ze środków bud żetu Gminy Mszana  
Informacje na temat planowanych dotacji dla osób fizycznych ze środków budżetu Gminy 
Mszana z zakresu ochrony środowiska na wymianę urządzeń grzewczych przedstawiła Pani 
Natalia Nowak, insp. w Referacie GKiFZ. Gmina planuje dotować wymianę starych kotłów 
węglowych na kocioł gazowy, na biomasę (pellet)  5 klasy z automatycznym załadunkiem 
paliwa oraz starych (ponad 10-letnich) kotłów gazowych na nowy kocioł gazowy lub na 
pompę ciepła. 
 
Radni dyskutowali nad zapisem w Regulaminie dotyczącym zasad przyznawania dotacji dla 
budynków mieszkalnych, w których prowadzona jest działalność gospodarcza.  
W istniejącym we wcześniejszym Regulaminie zapisie przez budynek mieszkalny rozumie się 
budynek mieszkalny, w którym co najmniej 70% powierzchni stanowi część mieszkalna 
(dotyczy sytuacji, gdy w budynku prowadzona jest działalność gospodarcza). Podobny zapis 
przyjęto we wstępnym projekcie uchwały, jednak na Komisji, w związku z koniecznością 
pozyskania dodatkowych opinii, co skutkowałoby wydłużeniem nawet o kilka miesięcy 
przyjęcia Regulaminu, zaproponowano zmianę zapisu na następującej treści: „Budynku 
mieszkalnym – rozumie się budynek mieszkalny, w którym nie jest prowadzona działalność 
gospodarcza”. 
Na pytania Radnych, czy nie zamknie to drogi do dofinansowań osobom, którzy mają 
zarejestrowaną w domach działalność gospodarczą lub rolnikom, insp. Nowak 
odpowiedziała, że na ponad 600 złożonych od 2018 roku wniosków, nie było przypadków 
starania się o dotację do takich budynków.  
Zwrócono również uwagę, że w tym roku na dotacje przeznaczono w budżecie 200.000 zł, z 
tych środków uda się zrealizować ok. 30 dotacji. W przyszłym roku, w razie konieczności, 
zapisy Regulaminu mogą zostać zmodyfikowane. 
 
Prowadząca obrady zarządziła głosowanie nad wprowadzeniem nowego zapisu do 
Regulaminu o treści: „Budynku mieszkalnym – rozumie się budynek mieszkalny, w którym 
nie jest prowadzona działalność gospodarcza”. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 5 głosów „za” 
wprowadzeniem nowego zapisu do regulaminu, przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”.  Komisja zawnioskowała o wprowadzenie nowego zapisu. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 5 głosów „za” 
wprowadzeniem nowego zapisu do regulaminu, przy 2 głosach „wstrzymujących 
się”.  Komisja zawnioskowała o wprowadzenie nowego zapisu. 

 
Następnie omawiano wysokość planowanych dotacji. Insp. Natalia Nowak podała 
zaproponowane w projekcie uchwały kwoty. Są one wyższe niż w latach ubiegłych, ponieważ 
nastąpił ogólny wzrost cen i kosztów. Dodano również dodatkową inwestycję – wymianę 
kotła węglowego lub starego kotła gazowego na pompę ciepła. 

− Wymiana kotła węglowego na kocioł gazowy - 40% kosztów, nie więcej niż 6000 zł 

− Wymiana kotła węglowego na kocioł na biomasę (pellet)  5 klasy z automatycznym 
załadunkiem paliwa - 40% kosztów, nie więcej niż 7.200,00 zł 

− Wymiana kotła węglowego na pompę ciepła - 20% kosztów, nie więcej niż 8000 zł 

− Wymiana kotła gazowego na kocioł gazowy -40% kosztów, nie więcej niż 6000 zł 

− Wymiana kotła gazowego (min. 10 lat) na pompę ciepła -20% kosztów, nie więcej niż 
8000 zł. 

Nie było innych propozycji. 
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Na pytanie Pana Radnego Piotra Kuczery, czy gmina może też dotować do fotowoltaiki, Z-ca 
Wójta odpowiedział, że może, ale na ten cel będą inne środki. Gmina ubiega się o nie z 
programu regionalnego wspólnie z ościennymi samorządami: Wodzisławiem Śląskim, 
Marklowicami, Godowem i Gorzycami.  Obecnie trwa ocena wniosku przez Urząd 
Marszałkowski. To są środki dedykowane na odnawialne źródła energii. 
 
Więcej pytań nie było. 
Prowadząca obrady poddała projekt stawek do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Pkt. 5. Program opieki nad zwierz ętami bezdomnymi 
Projekt Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Mszana w roku 2024 Radni otrzymali w materiałach. Omówiła go 
Pani Iwona Cofalik, insp. w Referacie GKiFZ.  
Rada Gminy musi podjąć w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, Program opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Reguluje to Ustawa o 
ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 roku. Program ten obejmuje swoim zakresem 
realizację takich zadań jak: 
1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 
2) opieka nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 
3) odławianie bezdomnych zwierząt, 
4) obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt w schroniskach dla zwierząt, 
5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 
6) usypianie ślepych miotów, 
7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich, 
8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 
udziałem zwierząt. 
Projekt Programu na rok 2024 został przekazany do zaopiniowania powiatowemu lekarzowi 
weterynarii oraz kołom łowieckim działającym na terenie Gminy Mszana. Wpłynęły 
pozytywne opinie. Program był również przekazany organizacjom społecznym, których 
statutowym celem jest ochrona zwierząt oraz poddany konsultacjom społecznym. Nie 
wpłynęły uwagi. 
Nie było pytań do projektu. 
Prowadząca obrady poddała projekt stawek do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt. 

 
Następnie insp. Iwona Cofalik złożyła wyjaśnienia odnośnie sprawy poruszonej na sesji Rady 
Gminy w dniu 25 stycznia 2024 r. przez Radnego Piotra Kuczerę – zwrócił on uwagę na błąd 
w jednej z faktur za czerwiec 2022 roku za odpady betonowe, którą wystawiła firma 
odbierająca odpady na niekorzyść gminy.  Insp. Cofalik poinformowała, że przeanalizowała 
wszystkie faktury, które wpłynęły od firmy, wykluczyła błąd w pozostałych. Jedna faktura 
faktycznie była błędna, na kwotę 4,5 tys. zł. Po kontakcie z firmą w dniu 7 lutego cała kwota 
została zwrócona na konto Gminy. 
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Głos zabrał Wójt Mirosław Szymanek informując, że przeprowadził z podległym 
pracownikiem rozmowę. Podziękował również Radnemu za czujność i wyraził nadzieję, że 
więcej do takich sytuacji nie dojdzie. 
 

Punkt 6. Sprawy bie żące 
W tym punkcie Komisje opiniowały projekty uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy. 
a/ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Mszana na lata 2024 - 2031 
Projekt Radni otrzymali w materiałach. Omówiła go Skarbnik Gminy Małgorzata Gąsior. W 
przedsięwzięciach wieloletnich wprowadzono dwie zmiany: 
1. W przedsięwzięciu pn. „Life20 – Śląskie, przywracamy błękit”, w związku z 
niewykorzystaniem części środków w 2023 r. należy dokonać zmian w budżecie i limicie 
wydatków na 2024 r. o kwotę 2.149,82 zł. 
2. W przedsięwzięciu pn. „Rewitalizacja centrum Gogołowej” (zadanie współfinansowane 
jest w ramach środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych oraz z Programu 
Rządowego Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych) – w związku z otwarciem 
w dniu 08.02.2024 r. ofert w przetargu koniecznym jest zwiększenie środków finansowych 
do najtańszej oferty w wysokości 717.282,00 zł. W wydatkach majątkowych ustala się łączne 
nakłady finansowe w wysokości 10.237.246,04 limit na 2024 r. wynosi 6.217.282,00 zł. Limit 
zobowiązań wynosi 6.217.282,00 zł. 
Do projektu nie było pytań.  
Prowadząca obrady poddała go do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
b/ projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Mszana na 2024 rok 
Projekt Radni otrzymali w materiałach. Omówiła go Skarbnik, Małgorzata Gąsior. W związku 
z informacją o rocznych kwotach części subwencji ogólnej wynikającej z ustawy budżetowej 
na rok 2024, dotacjami celowymi otrzymanymi z budżetu państwa na realizację własnych 
zadań bieżących gmin oraz dotacją celową otrzymaną z powiatu na zadania bieżące 
realizowane na podstawie porozumienia należy dokonać zmian w planie dochodów i 
wydatków. M.in. w planie wydatków zwiększa się Dział 600 Rozdz.60014 – opracowanie 
dokumentacji projektowej zadania pn: ”Budowa chodnika przy drodze powiatowej ul. 
Podgórna w Połomi” – 56.500 zł, a Dział 700 Rozdz.70095 – zwiększenie środków na zadanie 
pn: „ Rewitalizacja centrum Gogołowej” – 717.282 zł. Zmniejsza się natomiast plan 
wydatków na 2024 rok o kwotę 800.000 zł – środki na pomoc finansową udzieloną na 
budowę chodnika wzdłuż DW 930 ul. Wolności w Połomi, w związku z tym, iż Gmina 
otrzymała informację z Urzędu Marszałkowskiego w Katowicach, że w tym roku nie ruszy 
budowa chodnika przy ul. Wolności, ponieważ przeciąga się projektowanie.  
Głos zabierali: 

• Wójt Mirosław Szymanek powiedział, że ubolewa nad przesunięciem wykonania 
chodnika przy ul. Wolności , bo to zadanie miało zostać wykonane w tym roku, jednak 
Zarząd Dróg Wojewódzkich pismem poinformował, że w tym roku nie zacznie budowy, 
gdyż nadal trwa projektowanie. Środki, które gmina miała przeznaczone w budżecie na 
współfinansowanie zadania, w kwocie 800.000 zł, należy zabezpieczyć w przyszłym roku. 
A teraz ta kwota zostanie przesunięta na rewitalizację centrum Gogołowej. W przetargu 
na wybór firmy, która ma dokończyć budowę obiektu wielofunkcyjnego, oferty złożyło 11 
firm. Najtańsza oferta o ponad 700.000 złotych przekracza kwotę, jaką gmina 
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zaplanowała w budżecie. Było rozważane unieważnienie przetargu i ponowne jego 
rozpisanie, ale nie ma gwarancji, że firmy zeszłyby jeszcze z ceny. Pan Wójt dodał, że 
patrząc na wielkość budynku, to ogólny koszt 10,2 mln złotych, do jakiego wzrośnie ta 
inwestycja, nie jest aż tak wielki, ponieważ Gmina pozyskała 6,5 mln zł dofinansowania: 4 
mln zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, a także 2,5 mln zł z Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Oprócz dokończenia budowy 
obiektu, jest też planowane zagospodarowanie terenu wokół. Gdy inwestycja będzie 
gotowa, będzie z pewnością stanowić wizytówkę Gogołowej. 

• Radny Piotr Kuczera  zwrócił uwagę, że według pierwszych planów inwestycja miała 
kosztować 6,7 mln złotych. Wówczas koszt do pokrycia z budżetu gminy wyniósłby 2,7 
mln, a obecnie będzie to 4 mln złotych.  

• Z-ca Wójta odpowiedział, że Gmina otrzyma jeszcze zwrot ze szkód górniczych za koszty 
zbrojenia, co też wpłynie na obniżenie ogólnej kwoty do poniesienia z budżetu. 
Inwestycję trzeba dokończyć, bo  należy się ona mieszkańcom Gogołowej. 

• Na pytanie Pana Radnego Kuczery, czy budowę dokończy firma, która prowadzi 
termomodernizację szkoły w Połomi, Pan Wójt odpowiedział – nie, ta firma złożyła ofertę 
o 1,3 mln złotych wyższą niż firma z Gliwic, która wygrała przetarg.  

Więcej uwag nie było. 
Prowadząca obrady poddała do zaopiniowania projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Mszana na 2024 rok. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
c/ projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej ze środków 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na 
realizację zadania "Program Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Mszana na lata 2024-
2027 - rok 2024" 
Projekt Radni otrzymali w materiałach. Omówiła go Skarbnik M. Gąsior. Gmina planuje 
zaciągnąć pożyczkę długoterminową w kwocie 200.000,00 zł ze środków Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na finansowanie 
wydatków związanych z realizacją zadania dotyczącego ograniczenia niskiej emisji na terenie 
Gminy Mszana w ramach "Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Mszana na lata 
2024-2027 - rok 2024". Spłata pożyczki nastąpi od 2025 roku i nie później niż do 31 grudnia 
2028 roku. Po podjęciu uchwały przez Radę Gminy zostanie ona wysłana do zaopiniowania 
przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
Do projektu nie było pytań i uwag.  
Prowadząca obrady poddała projekt do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
d/ projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu 
Projekt Radni otrzymali w materiałach. Omówiła go Pani Dorota Rajszys, Kierownik Referatu 
Gospodarki Komunalnej i Funduszy Zewnętrznych UG w Mszanie. Gmina zamierza udzielić w 
roku 2024 pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu w łącznej kwocie 56.500 zł z 
przeznaczeniem na realizację zadania o nazwie: Opracowanie dokumentacji projektowej pn.: 
"Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 5042S (ul. Podgórna w Połomi)". Szczegółowe 
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warunki udzielenia pomocy finansowej i zasady rozliczania zostaną określone w umowie 
zawartej pomiędzy Gminą Mszana a Powiatem Wodzisławskim.  
Pani Kierownik poinformowała, że gmina od kilku lat stara się o budowę chodnika przy 
drodze powiatowej – ulicy Podgórnej w Połomi, od skrzyżowania z ul. Wolności do granicy z 
miastem Jastrzębie-Zdrój. Gmina wyraża wolę partycypowania w kosztach realizacji zadań 
inwestycyjnych na drogach powiatowych położonych w swoich granicach administracyjnych 
w formuje 50% (gmina) do 50% (powiat). Powiatowy Zarząd Dróg przeprowadził 
postępowanie przetargowe na sporządzenie dokumentacji projektowej tego zadania. 
Umowa z 18 stycznia 2024 r. opiewa na kwotę ok. 113 tys. zł. Gmina pokryje 50% kosztów, 
czyli 56.500 zł. Etap projektowania potrwa do maja 2025 roku.  
Do projektu nie było pytań. 
Prowadząca obrady poddała projekt do zaopiniowania. 

− Z Komisji Spraw Społecznych głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”.   
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

− Z Komisji Budżetu i Infrastruktury głosowało 7 radnych. Było 7 głosów „za”. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Dalej w sprawach bieżących głos zabierali: 

• Na pytanie Pana Radnego Kuczery, czy zostały już wykonane jakieś zabiegi pielęgnacyjne 
na zabytkowej lipie, o co ostatnio wnosił, Z-ca Wójta odpowiedział –  jeszcze nie, będzie 
na to potrzebne przygotowanie stosownej dokumentacji. 

• Na pytanie Pana Radnego Kuczery, kiedy zostaną wymienione tymczasowe tabliczki 
kierujące na PSZOK, Pani Kierownik D. Rajszys poinformowała, że już zostały wymienione 
na stałe.  

 

Więcej pytań i głosów nie było. 

Punkt 7. Zako ńczenie posiedzenia 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Beata Wieszołek zamknęła wspólne 
posiedzenie Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 
/-/  
Rafał Bura 
 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury 
/-/  
Beata Wieszołek 
 
 
Protokołowała:   
/-/  
Mirosława Książek-Rduch  


